
é!9 O T

RÉTVÁRI BENCE
ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Kereszténydemokrata Néppárt
Képviselőcsoportja

Dr. Szili Katalin

	

Írásbeli kérdés
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Mikor készül el az környezetvédelmi termékdíj új jogi szabályozása?” címmel, a
Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok intézni Szabó Imre környezetvédelmi és vízügy i
miniszter úrhoz . Válaszát írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

A környezetvédelmi termékdíjról az év őszén beterjesztett és aztán — sajnálatos módon
elfogadott - törvényjavaslat kapcsán, a Környezetvédelmi Bizottság ülésén, az illetéke s
szakállamtitkár azt az ígéretet tette, hogy a szabályozást 2009 folyamán újra felülvizsgálják é s
megpróbálnak egy mindenki számára elfogadható, megfelelő színvonalú, új törvényjavaslatot
beterjeszteni, a kérdés megfelelő szabályozására. Kérem, tájékoztasson arról, hogy milye n
szakaszban van az új törvény előkészítése, milyen lépéseket tettek, tesznek és terveznek tenn i
a törvényjavaslat kidolgozása érdekében, s annak el őterjesztése a Magyar Országgyűlés és
annak illetékes bizottságai elé mikor várható ?

Budapest, 2008 . december 19 .

Tisztelettel várom válaszát :

Rétvári Bence
Kereszténydemokrata Néppárt
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